
 
El sr. Vicente Navarro, en nom de l'Equip de Govern, va respondre que, del text  de la pregunta 
que feia a l’equip de govern, es podria deduir que l’ordenació urbanística del front marítim de 
Gavà es il·legal. I ni molt menys que sigui un cop contra la política urbanística municipal. Les 
sentencies – va dir el sr. Navarro - no diuen que s’hagi comès cap infracció urbanística, diuen 
simplement  que el procediment  empleat  no ha estat el correcte i que no solament era necessari 
modificar el Pla parcial, sinó que a més, era necessari haver modificat el Programa d’actuació 
urbanística, norma de rang superior al Pla parcial. Però, a més  i com vostè sap, el mecanisme 
fet servir per l’ordenació del front marítim de Gavà, es a dir, exclusivament la modificació del 
Pla parcial, fou el mecanisme que el Departament d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya i 
el seus serveis jurídics van estimar com apropiats des del punt de vista  legal. Per tant: 1. 
L’Ajuntament té coneixement de les dues sentències. 2. L’Ajuntament les ha recorregut per no 
estar d’acord amb els arguments jurídics que s’expressen en les sentències. 3. Un cop tinguem 
una sentència ferma, els serveis jurídics de l’Ajuntament informaran del procediment a seguir 
per a complir-la. 
 

 


